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Geachte raad,  
 
 
Via deze brief stellen we u op de hoogte van de beantwoording van de schriftelijke vragen S-422 
van BOB over de milieustraat. 
 
1. Is het college het met ons eens, dat de verantwoordelijkheid voor deze materie bij 
het college en specifiek bij de betrokken wethouder ligt en absoluut niet bij de 
ambtenaren? 
Vanuit het college heeft Dimitri Horsthuis-Tangelder als wethouder de verantwoordelijkheid voor de 
aanpassing van de milieustraat. In het statement dat wij u gisteren hebben gestuurd, hebben we 
het volgende aangegeven: ‘Als college staan wij achter de ambtelijke organisatie, en we zullen 
nooit de verantwoordelijkheid doorschuiven. De wethouder benadrukt dat hij vertrouwen heeft en 
had in de organisatie en expliciet in de medewerkers van de milieustraat. Als de publicatie in de 
Gelderlander een andere indruk heeft gewekt, dan betreuren we dat zeer.’  
De wethouder heeft ook de betrokken medewerkers laten weten dat hij vertrouwen in hen heeft, en 
dat hij het betreurt dat er mogelijk een andere indruk is gewekt.  
 
2. Is het college het met ons eens, dat wethouder Horsthuis openlijk afstand moet 
nemen van de laatdunkende uitspraken over de betrokken ambtenaren in het 
bedoelde artikel? 
Wethouder Horsthuis heeft in het artikel in de Gelderlander al heel duidelijk gesteld dat hij de 
verantwoordelijkheid heeft over de aanpassing van de milieustraat. Hij heeft aan de medewerkers 
zelf laten weten dat hij vertrouwen in hen heeft, en dat hij betreurt dat er een andere indruk is 
ontstaan. Het college heeft u dat ook al laten weten via een openbare brief.  
 
3. Is het college het met ons eens, dat alvorens de milieustraat weer geopend werd er 
onderzocht moest zijn of deze aan de eisen voldeed en is het college het met ons 
eens, dat het college, cq. de wethouder hier de volledige verantwoordelijkheid voor 
droeg. 
Dit college cq. de wethouder dragen de verantwoordelijkheid voor de noodzakelijke aanpassingen 
van de milieustraat. Zoals ook aangegeven in het informatiememo ‘Stand van zaken aanpassingen 
milieustraat’ (19inf00062) werken we aan een plan van aanpak om toe te werken naar een 
toekomstbestendige milieustraat.  
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4. Welke maatregelen denkt het college te nemen om te voorkomen, dat er in de 
toekomst niet weer dergelijke schadelijke uitingen komen in de pers over welke 
werknemers van de gemeente dan ook en zeker dergelijke ongenuanceerd onjuiste? 
Het college betreurt de indruk die gewekt is. Wethouder Horsthuis-Tangelder heeft vertrouwen in 
de medewerkers van de milieustraat en vindt het erg vervelend dat zijn woorden anders zijn 
overgekomen dan bedoeld.  
Het college heeft geen invloed op de uiteindelijke formulering van de krant. Wel zal het college nog 
meer alert zijn op de gebezigde woorden om in elk geval zo veel mogelijk te voorkomen dat 
woorden anders geïnterpreteerd kunnen worden dan wat het college beoogde.  
 
5. Is het college zich ervan bewust, dat de nu door wethouder Horsthuis gewraakte 
ambtenaren juist de groep vormen, die het grootste risico lopen door de onveilige 
situatie van de werf? 
Uit het onderzoek van de ODRA blijkt dat de milieustraat veilig is, voor bezoekers en 
medewerkers. 
 
6. Welke maatregelen gaat het college op zeer korte termijn nemen om de werf op orde 
te brengen? 
De zaken waarvan de ODRA heeft aangegeven dat ze op korte termijn moesten gebeuren, zijn 
direct in gang gezet dan wel inmiddels gerealiseerd. Voor de andere maatregelen wordt in de 
komende twee à drie maanden een plan van aanpak uitgewerkt, zoals we u ook hebben laten 
weten in het informatiememo ‘Stand van zaken aanpassingen milieustraat’ (19inf00062). Die tijd 
geeft de ODRA ook, er is geen sprake van onveiligheid. 
 
7. Gaat het college bij de verbetering van de verkeerssituatie rond de milieustraat ook 
de ideeën van wijkplatform Noord betrekken en het wijkplatform zelf? 
Zoals we ook al schrijven in het informatiememo ‘Stand van zaken aanpassingen milieustraat’ 
(19inf00062), nemen we ook de verbetering van de verkeersveiligheid mee. Het college heeft actie 
ondernomen om deze situatie zo snel mogelijk te verbeteren. We verwachten u op korte termijn te 
informeren over de gekozen oplossing. We zullen hierover ook contact opnemen met het 
wijkplatform Elst-Noord.  
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